
 

Protokoll nr. 8 
Styrelsemöte SMC Södermanland | 2023-09-26 
 
Närvarande styrelsemedlemmar  
Cecilia von Hausswolff, Anna Runarsdotter, Andrea Hudatzky, Thomas Eriksson, Katarina Theander, Kim Seppälä, 
Robin Ludvigsson, Jerry von Hausswolff 
 

 
1. Mötets öppnande  
Ordförande öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.  
 
2. Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes.  
 
3. Godkännande av föregående protokoll  
Föregående protokoll godkändes.  
 
4. Ekonomi och budget  
Distriktstian ska användas för utveckling av distriktets förtroendevalda. 
5 personer ska kunna erbjudas att gå på Novemberkonferensen varje år och 2st på årsmötet. Det blir 
ca 25 000 kr som ska vikas enbart till detta. Liten del kommer troligen återbetalas om det blir pengar 
över. 
 
5. Information  
Ingen övrig information togs upp. 
 
6. Styrelseärenden  
Novemberkonferens 
Jerry och Cecilia åker då det är både MCT & ordförandemöte den helgen. 
Ingen mer från styrelsen har anmält intresse att delta. Bokningen är inte öppen ännu. 
 
Julbord 
Kungsörstorp har Cecilia bokat så att vi får plats. 
Björn kollar på en lösning i Sörmland. Väntar på svar därifrån och återkommer med info. 
Eventuellt hålla ”konferens” före julbordet för att sammanfatta säsongen. Utesluter inte att en 
vårkonferens inte blir av. Åtminstone prata igenom säsongen som varit på något sätt. 
 
 
7. Verksamhetsärenden  
Rekrytering: resurser & aspiranter 
Kort om folk inför nästa säsong, skapa ett ”snabbspår” för att få fram nya instruktörer. Det finns bra 
och kunniga resurser som har goda möjligheter att exas om de får rätt förutsättningar och har fokus 
på exning under sommaren. 
 
Hur fördelar vi frivilliga resurser under en säsong?, ska vi ha ”SMC semester” när vi ändå inte får köra 
på julihelgerna? Stor efterfrågan på våra kurser hela säsongen, vi vill inte behöva reducera antalet 
kurser. Många med nytt körkort vill gärna gå kurs, mycket positivt! 
Alla resurser behöver tillsammans diskutera hur vi löser bemanningsfördelningen.  
 
Storbana 2024 
Skickat förfrågan till Rickard på Gelleråsen om att vi vill ha en helg. Kommer ses över i deras planering. 



 
 
8. Medlemsärenden  
Inga inkomna medlemsärenden. 
 
9. Media  
Försöka hålla allt vid liv under vintern. 
Bestämma årsmötesdatum & plats för att skicka med till spalten som ska skickas in 27/11. Den 
publiceras från 15/1. 
 
10. Övriga frågor  
Inga övriga frågor togs upp.  
 
 
11. Nästa styrelsemöte  
Tisdagen 31 oktober kl.18.00, på Teams 
 
 
12. Mötets avslutande  
Ordförande avslutar mötet och tackar de närvarande.  
 
 
 
 
Andrea Hudatzky Cecilia von Hausswolff 
Sekreterare Ordförande 


